
Protokół Nr 19/2019
z posiedzenia Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego

odbytego w dniu 30 października 2019 roku

Posiedzenie odbyło się w lokalu Urzędu Gminy Sienno od godziny 9.00 do godziny 11.00.

W posiedzeniu uczestniczyli:
l.Komisja Rolnictwa Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego w pełnym składzie
2.Wójt Gminy Sienno - Mariusz Strąk

Temat posiedzenia:
1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta

przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2020 rok.
2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2020 rok.
3.0mówienie spraw bieżących.

Przebieg posiedzenia:
Ad.1.Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego
na 2020 rok.
Wyjaśnień udzielał Wójt Gminy Mariusz Strąk.
Nie proponuje się zmiany wysokości podatku obowiązującego. Średnia cena skupu żyta
ogłoszona przez Prezesa GUS wynosi w br. 58,46 zł za 1 dt, proponuje się obniżenie średniej
ceny skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2020 rok do
kwoty 39,00 zł za 1 dt, tj. na poziomie roku bieżącego.
Komisja nie wniosła zastrzeżeń i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Opinia zostanie sporządzona odrębnie i przedstawiona na sesji w dniu 04 listopada br.

Ad.2.Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku
leśnego na 2020 rok
Wyjaśnień udzielał Wójt Gminy Mariusz Strąk. Proponuje się obniżenie średniej ceny
sprzedaży drewna przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku leśnego na 2020 rok do
kwoty 130,00 zł za 1 m3, tj. na poziomie roku bieżącego.
Komisja nie wniosła zastrzeżeń i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Opinia zostanie sporządzona odrębnie i przedstawiona na sesji w dniu 04 listopada br.

Ad.3.Komisja poruszyła kwestie realizacji niektórych spraw bieżących, m.in. planowanej
budowy dróg, budowy szkoły muzycznej, funkcjonowania opieki zdrowotnej.
Wójt Gminy Mariusz Strąk udzielił informacji.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczący ·sji


